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Magyar Zoltán

országgyű lési képviselő

Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló 2012 . évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i
kérdést kívánok intézni Vidékfejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban
illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Mézben tilos a C-vitamin? "

címmel.

A benyújtott kérdésemreaválaszt írásban várom .

Tisztelt Miniszter Ur !

Azzal a problémával keresem meg Önt, hogy egy magyar vállalkozás 99% mézet és 1% C -
vitamint tartalmazó készítmény étrend-kiegészítőként való regisztrálását kérte az Országo s
Élelmezés- és Táplálkozástudományi Intézettől . Kérésüket több alkalommal elutasították .
2011 nyarán küldték be első ízben a bejelentésünket "Akácméz C-vitaminnal étrend-
kiegészítő" és "Hársméz C-vitaminnal étrend-kiegészítő " elnevezéssel . A bejelentésre érkező
választ 2011 . augusztus 23-i dátummal küldte az OÉTI . A mézről szóló Magyar
Élelmiszerkönyv 1-3-2001/110 számú el őírásban található összetételi követelményre
hivatkozva elutasították kérelmünket . Következő alkalommal az "M+ C-vitamint tartalmaz ó
étrend-kiegészítő" elnevezésű készítmény került benyújtásra. Az elutasító válaszban
(2011 .10.04.) a korábban is említett Élelmiszerkönyvi részletre hivatkoznak, valamint nem
tekintik élelmiszernek a terméket .

Hosszas utánajárást követően az MGSZH állásfoglalásával együtt küldték el
bejelentésünket az OÉTI részére. A termékben lévő C-vitamin a hozzáadott acerola kivona t
formájában került a mézbe. Az elnevezése "M+ Acerola kivonat mézzel" . Az OÉTI ebben az
esetben is elutasító választ adott és 2012.02.02. keltezésű levelében leírta, hogy a termék
összetételében azonos az eddig beadott készítményekkel, valamint elnevezése megtéveszt ő . A



kérelmező a receptúrát az első bejelentés után megváltoztatta, a C-vitamin tartalmat a
duplájára emelte. A bejelentéseknél ezen kívül csak a névben volt változás .

Úgy gondolom, hogy a fentebb vázolt probléma több jó kezdeményezés útjában állha t
és időszerű lenne a felülvizsgálata.

Kérem Miniszter Úr szíves állásfoglalását a fenti ügyben !

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2012 . június 26 .

Tisztelettel :

Magyar Zoltán
Jobbik
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